
Elevråd 

Möte med elevråd, angående motion om försäljning på skolor. Det är flest treor som jag träffar men 

någon tvåa är också med.  Mötet ska avhandla motionen om att Stoppa utomstående företags 

försäljning på skolor. Motionen gås igenom i korta drag, liksom svaret som förvaltningen gjorde i 

första rundan.  

Tankar från elevrådet: 

Det är klart att man ska få sälja på skolan.  

UF då får inte de heller sälja på skolan om det ska vara strikt. 

Grupptryck, att köpa de lite dyrare grejerna, det är en diskussion som passar bättre med de yngre 

eleverna på mellanstadiet. Vi är vuxna och kan stå emot grupptryck. Man kan ta upp det på 

mentorstiden. Det kan vara ett problem men det är bättre att ta upp det och att man får stå upp. 

Det är strikta regler för politiska partier på skolan, blir det regler kring detta med så händer inte 

mycket på skolan. 

Vi försöker hitta de mest lämpliga företagen som får komma hit. Nu kontrollerar vi företagen och 

villkorar för att man inte ska bli lurad. Det är två företag som ska komma hit. Priserna ska drivas ner 

om det är två företag. Det finns mycket man kan göra med sin mössa, insida utsida, glitter mm 

Information kring kostnader, det gör mentor. Mössorna är ofta billigare på internet och information 

går ut på det. Det är mycket folk som brukar prova mössor, det är en social grej. Det är bra att få 

känna och klämma på mössan i förväg så man vet hur den ser ut.  

Det varierar om det är eleverna eller föräldrarna som betalar för mössan. Tycker det är dumt att 

begränsa alla på gymnasiet .  

Tar ni ansvar för att informera era föräldrar om vad som väntar för kostnader för studenten? Inte 

ännu svarar de flesta. Balen är också frivillig.  

Får man handla sin mössa i lugn och ro och ta ett genomtänkt beslut? Man köper inte den direkt utan 

det går att kontakta dem i efterhand. Man har utprovning i lugn och ro. 

Utprovnigen sker på rasten, det är inte lektionstid.  

Efterfrågan på porträttfoton, det var bara 5 personer i klassen som gjorde det. I ettan var det fler 

som gjorde det. Man får boka en egen tid om man vill ta porträttfoto. Det blir inget grupptryck med 

detta. Jag hade gärna tagit foto men jag hade inte tid. 

Skolfotografering är en stor del i gemenskap, tradition, man behöver inte vara med på foto och det är 

inte tvingande. Elevrådet är inte med så mycket och organiserar skolfotograferingen. Det är mest 

skolledningen som gör det. Skolkatalogen är bra för lärarna och när det kommer vikarie. Det finns 

inget köptvång. 



Det sätter begränsningar för fler saker om vad man får göra. Det är vissa saker vi inte kan göra om vi 

inte får ta hjälp av utomstående företag. Vi har t ex funderat över att trycka tröjor och sälja men det 

kan vi i så fall inte göra. 

Det är viktigt att lära folk hur man hanterar grupptryck än att förbjuda, det skapar starka individer 

som kan säga nej. 

Om vi kan få bra priser på sakerna så blir det billigare, det går att hitta bra mössor på internet. 

Studentmössan vi kan ha stora elevrådsmöten och informera om alternativa inköp på internet. 


